
3 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS

Juan Albert

ACTA DE LA SESSIÓ  OR-
DINÀRIA CELEBRADA PER 
L’AJUNTAMENT PLE EN PRI-
MERA CONVOCATÒRIA, EL 
DIA 31 DE JULIOL DEL 2007.

ASSISTENTS:

SR. ALCALDE-PRESIDENT:
D. JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 

SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
D. GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
D. JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
D. HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
D. MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
D. JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
D. ANDRÉS SALES MUÑOZ

SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
D. JOSÉ JUAN POZO RIVAS. 

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat  del  
Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Extraordinària  i pública,  l’Orde del dia de 
la qual se’ls ha notificat en  legal forma.  En el Saló de Sessions d’aquest 
Ajuntament, en primera convocatòria,  sota  la  presidència   del  Sr.  Al-
calde, D. JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les vint-i-dos hores i 
deu minuts s’obri la Sessió per a tractar del següent:

ORDE  DEL DIA

1r. APROVACIÓ  DE  L’ACTA  DE  LA  SESSIÓ   ANTERIOR.- Pre-
guntats  els  presents  pel Sr. Alcalde si  algun  té alguna observació  
que  fer  a l’Acta de la darrera Sessió, de la que se’ls ha entregat còpia 
de l’esborrany. Tots manifesten la seua conformitat pel que es considera 
aprovada per unanimitat i serà transcrita el llibre d’actes del ple.

2n. AUTORITZACIÓ D’OCUPACIÓ DE VIA PUBLICA A L&M GLAS-
FIBER.- S’explica al Ple que un dels trams de la línia de subministrament 
d’energia elèctrica, per a la que ha sol·licitat llicència l’empresa L&M 
Glasfiber, transcorre soterrada per un camí de titularitat municipal.

Que encara que l’empresa ha sol·licitat llicència d’obres no ha sol·licitat 
autorització per a l’ocupació del terreny públic.

Que es creu convenient que conste que se li concedix l’autorització i 
s’establisquen les condicions en què s’ha d’executar.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu:
Ara, després d’esta autorització demanem que es done comunicació 

lo mes ràpid possible a l’empresa per començar les obres d’electrificació 
lo més ràpid possible, i que es tramite el més ràpid possible la llicència 
de reparcel·lació que ja ha tingut entrada a l’Ajuntament.  El nostre vot 
és si.

El portaveu del grup JNP diu: 
Nosaltres, vist  l’informe del tècnic municipal que el Secretari ha 

mostrat de la llicència d’obres que s’ha aprovat, votem tembé a favor a 
l’autorització de l’ocupació del camí, malgrat que l’empresa no hi haja 
sol·licitat autorització d’ocupació de la via pública, ja que es tracta d’un 
camí de titularitat municipal, i a vore si d’una vegada l’oposició del Partit 

Popular comprén que no esten ficant traves al desenvolupament de la 
fàbrica de palas ni a cap altra fàbrica que es vullga instal·lar ací al poble; 
quan torneu a la televisió de Castelló per favor digueu les coses com 
són, digueu la veritat i no intoxiqueu més als veïns del poble amb falses 
argumentacions  sobre la paralització de la fàbrica de pales.

Dit això nosaltres també aprovem l’autorització de l’ocupació de la 
via pública.

Sotmesa la proposta a votació s’aprova per unanimitat:

1- Autoritzar l’empresa L&M Glasfiber per a l’ocupació del terreny 
públic necessari per a la construcció d’un tram soterrat de línia per a sub-
ministrament a la planta constructora de pal·les d’aerogeneradors.

2.- Que les obres s’executen tal com es detallen en el projecte que s’ha 
presentat per a la llicència d’obra, i que se senyalitze degudament per a 
evitar accidents.

3.- Fixar la fiança  per a la correcta reposició de les infraestructures en 
la quantitat de 47.661,60 € (quaranta-set mil sis-cents seixanta-un euros 
amb seixanta cèntims) segons la valoració del tècnic municipal.

4.- Traslladar aquest acord a L&M Glasfiber Eòlica SA.

3r. SOL·LICITUD DE DEVOLUCIÓ DE FIANÇA.- Es dóna compte 
al Ple de la sol·licitud de devolució de fiança de l’empresa CAUDEX-
MOBEL S.L., pel subministrament de mobiliari per al Centre de Dia.

El portaveu del grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu: 
La devolució de la fiança demostra que els mobles per al centre de dia 

estan al seu lloc i van ser comprats per al servici de tots els covarxins, en 
contra de la demagògia demostrada per alguns dels membres de l’equip 
de govern que ficaven en dubte qualsevol cosa relacionada amb el Centre 
de Dia, només per motius electoralistes. El nostre vot és sí.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu:
Pel que acaba de dir Miguel es cert que els mobles es van comprar, 

però no sé si la gent sap que es van comprar amb diners dels germans Fol-
ch i Traver que anaven destinats a la residència de la tercera edat, es van 
comprar amb eixos diners i nosaltres qu’estàvem a l’oposició van ficar el 
corresponent recurs contenciós, perquè creem que eixos diners, que van 
donar els germans Folch Traver, no eren per a comprar mobles, si no per 
a fer una residència, ho van dir per activa, per passiva i per perifràstica 
inclòs. Que sí, que es van comprar i que estan tots i com que estan tots 
votem que es torne la fiança a l’empresa.

Per unanimitat s’acorda obrir període d’exposició al públic per a 
presentació de reclamacions, durant el termini de vint dies, mitjançant 
edictes en el Butlletí Oficial de la província i en el tauler d’anuncis de 
l’Ajuntament, i que si durant l’esmentat termini no es presentaren es pro-
cedisca a la cancel·lació sol·licitada. 

4t. APROVACIÓ DE VALORACIÓ DE L’ALTERNATIVA TÈCNICA 
PRESENTADA PER A LA UE-3 SUD1.- S’adona al ple que en virtut del 
que establixen els articles 135 i 136 de la Llei Urbanística Valenciana 
i article 312 del ROGTU  en la tramitació de la licitació per a la Ges-
tió Indirecta del PAI de la unitat d’Execució esmentada, procedix ara la 
valoració de les alternatives tècniques contingudes en les proposicions 
presentades.

Que només s’ha presentat una proposició per l’empresa LASE CLIS-
MAN S.L. Que va ser qualificada com favorable.

Que s’han emés els informes tècnics que regula la normativa citada.
Que en els esmentats informes es conté una proposta de valoració de 

l’alternativa tècnica de seixanta-dos punts sobre un màxim de cent, amb 
la qual cosa supera el mínim exigit en la base particular dècim tercera.

Es proposa al Ple l’aprovació d’aquesta valoració i continuar amb la 
tramitació de l’expedient.

El portaveu del grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu: 
Un altre tema aparcat pel senyor Viol i els seus amics durant més 

d’un any, hem de fer constar que este punt només és el començament  de 


